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ПРЕСБЮЛЕТИН No 3 
 

Изказвания след официалните тренировки 
 
 
Георги Танев: Прекрасно състезание, голяма конкуренция, беше много тежко. Илия постоянно 
ми дишаше във врата.  
 
Илия Царски: Чудесно състезание, лошото е че първото място е само едно. Добра 
организация, въпреки че има какво още да се направи. Подчертавам, че нашата кола е група N, 
но за следващото състезание, след като може ще подготвим колата с по-голям рестриктор 
34 мм. 
 
Румен Дунев: Радвам се, че всичко свърши безаварийно. Започнахме добре, старах се да се 
държа до Танев и Царски, но полека изостанах. За нас е важно са ди направим поуките, за да 
сме по-добри. В средата на състезанието условията на пистата се влошиха – излезе много 
фракция и тогава се отказах да ги гоня. 
 
Борис Борисов:  Хубаво състезание, с много публика. Не целях победа, по скоро исках да 
настроя автомобила. Още на старта скъсах полуоска и така завърших. 
 
Георги Танев: Слаб момент беше стартовата система. Илия не направи добър старт. 
Проблем беше и застигането на по-слабите автомобили. Трябва да отбележа че те бяха 
изключително лоялни и ни пускаха при първа възможност. 
 
Пламен Атанасов: Благодарен съм на организаторите, имаше леки проблеми с фракцията. 
 
Атанас Божилов: За мен състезанието беше важно първите обиколки, защото бях близо до 
Пламен, но неговия автомобил е много по-бърз. Направих добри обиколки, радвам се за това 
което постигнах. 
 
Стефан Георгиев: Първо искам да благодаря на организаторите за чудесното състезание. 
Вчера до късно имахме проблеми с болт на двигателя, а днес имах проблем със системата за 
стартиране. Въпреки всичко радвам се, че финиширахме. 
 
 


